
Etelä-Savon hyvinvointialue 

VALTUUSTOALOITE 

28.9.2022 

Keskustan valtuustoryhmä esittää, että hyvinvointialue selvittää paremmin toimivaa laitteistoja 

aluevaltuutettujen sekä muiden luottamushenkilöiden käyttöön. Vaihtoehtoisesti tulee myös 

selvittää kuinka ohjelmistoja voi käyttää luottamushenkilöiden omilla nykyisillä laitteilla 

turvall isesti, niin halutessa. Myös koulutusta pitää järjestää lisää . 

Tällä hetkellä keväällä annetut tabletit ovat liian pieniä ja kömpelöitä käyttää. Esimerkiksi liitteiden 

lukeminen on suorastaan mahdotonta. Kokouskutsujen yms tilaisuuksien liitetiedostot ovat 

kalenterikutsun liitteenä ja niiden käsittely on hankalaa. 

Keskustan valtuustoryhmä 
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